
Зорана Михајловић: Дијалог ће показати јесмо ли лавови или мишеви; Питање Косова требало сагледати реално, без митова, легенди и ударања у патриотске груди
субота, 05 август 2017 12:21

Потпредседница Владе Србије Зорана Михајловић изјавила је да би питање Косова
требало сагледати реално, "без митова, легенди и ударања у патриотске груди".

  

  

"Да сагледамо где смо, видимо какво нам је окружење, колико смо јаки, које су нам
слабости и претње и да на основу те реалне слике видимо могућа решења", казала је
Михајловић за Српки телеграф.

  

Она је оценила и да би дијалог о Косову који је покренуо председник Србије Александар
Вучић требало да покаже да ли је актуелна генерација политичара способна да крене у
решавање тог проблема.

  

 1 / 3



Зорана Михајловић: Дијалог ће показати јесмо ли лавови или мишеви; Питање Косова требало сагледати реално, без митова, легенди и ударања у патриотске груди
субота, 05 август 2017 12:21

"Јесмо ли лавови, или смо мишеви. Или ћемо кренути у решавање Косова, или ћемо као и
они пре нас овај проблем као камен око врата оставити нашој деци", рекла је
Михајловић.

  

Она је оценила да је Вучићев предлог показао да опозиција нема баш никакав предлог
за решење питања Косова, и да то не види само Србија, већ и Европа и свет.

  

"Сада покушавају безидејност да прикрију причом како са Вучићем нема дијалога. Како
разговарати с неким ко нема шта да каже? Њима је важније да нападом на Вучића
пробају да добију још неки поен, него да дају предлог решења проблема битних за
земљу", оценила је потпредседница Владе и функционерка Срспке напредне странке.

  

"Вучића могу срушити на београдским изборима, али у вицу"

  

На питање да ли може Вучић да се сруши на изборима у Београду, како тврди опозиција,
Михајловићева је рекла да може, али у вицевима.

  

"Сећате ли се прича из председничких избора како Вучић не да неће да победи, него ни
у други круг неће да прође. Поново од истих људи слушамо исте приче и поново ће
опозиција да изгуби", казала је Михајловићева.

  

Упитана у каквим је односима са премијерком Аном Брнабић после несугласица око
транскрипта премијеркиног интервјуа америчкој агенцији Блумберг, Михајловић је
навела да први пут чује да постоје несугласице између њих.

  

"Ана и ја имамо однос премијерке и потпредседнице Владе, знамо се дуго и то је однос
двоје професионалаца", казала је Михајловић.

  

Повећањем дозвољене брзине на аутопутевима - већи приходи од путарина и
продаје горива
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Министарка Зорана Михајловић изјавила је да би повећање дозвољене брзине на
ауто-путу на 130 километара на сат требало да донесе бржи проток људи и робе кроз
Србију, више возила и веће приходе од путарине и продаје горива.

  

"Србија улаже у ауто-путеве и постоје деонице на којима и сада може да се вози 130
километара на сат. Ми смо послали иницијативу МУП-у да се промени Закон о
безбедности саобраћаја и када се то промени министарство ће одмах урадити потребне
акте да имамо ограничење на аутопутевима од 130 километара на сат", казала је
Михајловић за Српски телеграф.

  

Она је додала да је и у земљама окружења брзина ограничена на 130 километара на
сат.

  

(Бета)
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